

密西根中文學校 讀書月 (10/01/2022 - 11/05/2022)
Michigan Chinese School Reading Month

班級 (Class): _____ 學生姓名 (Name): _____

日期 Date	書, 電視, 電影或遊戲名稱 Title of Book, Video or Game	閱讀時間 Time (in minutes)

影音時間 (Video or Game time): _____ 分鐘(mins); 閱讀時間(Reading time): _____ 分鐘(mins)
總計時間 (Total time): _____ 分鐘(mins)

活動辦法: 請家長將貴子弟閱讀的中文書名及閱讀時間紀錄在表格內, 並將表格於活動結束當日 (11/05/2022) 繳交各班老師。凡學校或私人家中的中文書籍, 報章, 雜誌或普通話發音之電視, 電影或中文遊戲都歡迎採用。學校教師指定的課本、習作、閱讀小書及家庭作業不在閱讀範圍之內。凡閱讀滿 **240** 分鐘的學生, 均予以獎勵。**中文影視遊戲觀看不可超過 120 分鐘。**

Instructions: Please record the titles of reading materials and reading time in the reading log. Return this form to your classroom teacher on 11/05/2022. The following activities will be counted as reading time: reading Chinese books or magazines, and watching Mandarin program videos or games. Time spent on assigned homework or textbook should not be counted toward reading time. Students will be rewarded for completing at least 240 minutes of reading during the reading month. **Note that watching Mandarin program videos or games could only count up to 120 minutes.**

家長簽名(Parent signature): _____